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P r o t o k ó ł    Nr    XV/2019 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 19 grudnia 2019 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Ciechanowie, Plac Jana Pawła II 6 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900, zakończono o godz. 1035 

 

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 20 

Nieobecni radni: Marcin Żebrowski  

wg załączonej listy obecności. 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta.  

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył obrady XV 

Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. Powitał Pana Krzysztofa 

Kosińskiego - Prezydenta Miasta, Panią Iwonę Kowalczuk - Zastępcę Prezydenta Miasta, 

Panią Skarbnik - Ewę Szeluga, Panią Adriannę Saganek - Sekretarza Miasta, radnych, 

przedstawicieli miejskich spółek, kierowników wydziałów UM, przewodniczących ZO, 

przedstawicieli mediów, oraz wszystkich zgromadzonych mieszkańców Ciechanowa. 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokole z XIV Sesji RM.  

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 
 

5. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Ciechanowie za 2019 rok -druk Nr 1  

 

6. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Ciechanowie za 2019 rok - druk Nr 2  

 

7. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciechanów za 2019 rok  

- druk Nr 3  

 

8. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019- druk Nr 4  
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2/ w sprawie wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego - druk Nr 5 

 

3/ w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia- Dziennego Domu „Senior+”  

w Ciechanowie - druk Nr 6 

 

4/ w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w ośrodku wsparcia- Dziennym Domu „Senior+” w Ciechanowie -druk Nr 7 

 

5/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciechanów na 2020 rok - druk Nr 8 

 

6/ w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 rok- druk Nr 9 

 

7/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok – 

druk Nr 10 

 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów –druk Nr 11 

 

9/ w sprawie zamiany nieruchomości-druk Nr 12 

 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy-druk Nr 13 

 

11/ w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Ciechanów i jej Komisji na rok 2020-

druk Nr 14 

 

12/ w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca miasta Ciechanów- druk Nr 15  

 

9. Interpelacje. 

10. Czas dla Zarządów Osiedli. 

11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym.   

13. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Pkt. 3. Informacja o protokole z XIV Sesji RM. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej sesji, który 

odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 
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Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów z uwagi na 

zbieżną tematykę zaproponował omówienie Druków numer 1, 2, 3 łącznie. 

Pkt 5. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Ciechanowie za 2019 rok -druk Nr 1; 

 

Pkt 6. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Ciechanowie za 2019 rok - druk Nr 2; 

 

Pkt 7. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciechanów za 2019 rok - 

druk Nr 3.  

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdania te były szeroko omawiane na poszczególnych 

komisjach. Niemniej jednak zapytał o uwagi do nich? 

Radni przyjęli sprawozdania bez uwag. 

 

Pkt. 8. Projekty uchwał: 

 

1/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019- druk Nr 4  

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 182/XV/2019; 

 

2/ w sprawie wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego - druk Nr 5 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 183/XV/2019; 

 

3/ w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia- Dziennego Domu „Senior+”  

w Ciechanowie druk Nr 6 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się 

została podjęta i nosi nr 184/XV/2019; 

 

4/ w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w ośrodku wsparcia- Dziennym Domu „Senior+” w Ciechanowie -druk Nr 7 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 185/XV/2019; 
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5/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla miasta Ciechanów na 2020 rok - druk Nr 8 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 186/XV/2019; 

 

6/ w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 rok- druk Nr 9 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 187/XV/2019; 

 

7/ w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok – 

druk Nr 10 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 188/XV/2019; 

 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Ciechanów –druk Nr 11 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 189/XV/2019; 

 

9/ w sprawie zamiany nieruchomości-druk Nr 12 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 192/XV/2019; 

 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

powyżej 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy-druk Nr 13 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 193/XV/2019; 

 

11/ w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Ciechanów i jej Komisji na rok 2020-

druk Nr 14 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 194/XV/2019; 

 

12/ w sprawie rozpatrzenia wniosku mieszkańca miasta Ciechanów- druk Nr 15  

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących 

się została podjęta i nosi nr 195/XV/2019 

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, zarządził 

piętnastominutową przerwę.  

Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów wznowił obrady. 

 

Pkt.9. Interpelacje. 
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Pani Radna Joanna Kiszkurno, zwróciła się z interpelacją dotyczącą dobudowy brakującej 

części chodnika pomiędzy skrzyżowaniem z ulicy Bukietowej, i Przasnyskiej 53. 

 

Pan Radny Karol Makijonko zainterpelował w sprawie zamontowania słupa 

ogłoszeniowego u zbiegu ulic Henryka Sienkiewicza i 17 Stycznia. 

 

Pan Radny Robert Umiński zainterpelował w sprawie zamontowania progów zwalniających 

na ul. Wyspiańskiego na wysokości Kościoła Św. Piotra Apostoła. 

 

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka zainterpelowała w sprawach: 

- doświetlenia odcinka drogi od przystanku autobusowego do skrzyżowania ul. 17 Stycznia  

z Letnią; 

- przyspieszenia realizacji oświetlenia ul. Letniej. 

 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz zainterpelowała w sprawach: 

-  opłat, jakie miasto uiszcza za usługi wodne rządowej instytucji Wody Polskie; 

- zbyt krótko działających świateł sygnalizacji świetlnej dla pieszych na skrzyżowaniu  

ul. 11 PUL i Pułtuskiej; 

- terenu między ul. Czarnieckiego oraz M.M. Kolbe, gdzie obowiązuje plan 

zagospodarowania przestrzennego „Płocka”; 

- zamieszczenia w miejskiej aplikacji mobilnej wydarzeń historycznych, oraz upamiętnienia 

setnej rocznicy „Bitwy Warszawskiej”. 

 

Pan Radny Robert Kuciński zainterpelował w sprawie zmiany form zatrudnienia 

pracowników administracyjnych szkół, w celu niepodwyższenia wynagrodzenia minimalnego 

od stycznia 2020r. 

 

Pan Radny Andrzej Bayer zainterpelował w sprawie zamieszczania na łamach gazety 

samorządowej wszystkich interpelacji i odpowiedzi na nie. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM interpelował w sprawach: 

- budowy ekranów dźwiękochłonnych na wysokość ul. Pułtuskiej 62,66; 

- budowy sygnalizacji świetlnej przy wyjeździe z ul. Batalionów Chłopskich w ul Pułtuską; 

- oznakowania skrętu w lewo od strony Castoramy, w kierunku Al. Unii Europejskiej, 

tablicami informacyjnymi o możliwości dojechania do Płońska i Płocka, oraz zakazu wjazdu 

samochodów ciężarowych do centrum miasta. 

Pkt. 10. Czas dla Zarządów Osiedli.   

Przewodniczący ZO nie zabierali w tym punkcie głosu. 

 

Pkt.11. Zapytania i wolne wnioski. 

Pan Radny Jerzy Racki w swoim wniosku zasygnalizował potrzebę, udzielania głosu 

mieszkańcom miasta na początku obrad Rady Miasta, lub przed ich rozpoczęciem. 
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Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła wnioski w sprawach: 

- włączenia się miasta w ogólnopolską akcję „Kampania Białych Serc”; 

- usunięcia obumarłych drzew i konarów drzew; 

- prac budowlanych na powiatowym odcinku ulicy Leśnej; 

- termomodernizacji budynków w dzielnicy Bloki. 

 

Pan Radny Karol Makijonko w swoim wniosku zgłosił potrzebę postawienia znaku C-2 

przy wyjeździe z parkingu przy Centrum Rehabilitacji ul. Okrzei 8. 

 

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka we wniosku zwróciła się o stworzenie 

bezpiecznego wybiegu dla psów. 

Pan Józef Jerzy Walo - mieszkaniec Ciechanowa, przedstawił swoje działania 

społecznikowskie na rzecz Ciechanowa. 

Pan Janusz Witczak - mieszkaniec Ciechanowa, w swojej wypowiedzi odniósł się, do 

złożonej skargi dotyczącej umieszczenia godła na sali obrad Rady Miasta. Zwrócił także 

uwagę, na potrzebę upamiętnienia roli Ciechanowa w „Bitwie Warszawskiej” roku 1920. 

 

Pkt.12. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM zapoznał z pismem Ogólnopolskiego Związku Zawodowego 

Pielęgniarek i Położnych - Zakładowej Organizacji Związkowej przy Specjalistycznym 

Szpitalu Wojewódzkim, w którym organizacja związkowa składa podziękowania radnym, 

 za włączenie się w rozwiązanie problemu likwidacji oddziału pulmonologicznego 

ciechanowskiego szpitala. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła  

do Rady Miasta, została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 

 

Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM odczytał terminarz posiedzeń komisji  

i sesji na styczeń 2020 r. 

Pkt. 13. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Leszczyński, złożył wszystkim życzenia 

świąteczne i noworoczne i zamknął obrady XV Sesji RM Ciechanów. 

     

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

        /-/Krzysztof Leszczyński 

 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 


























